
Protokół Nr XLVI.2023

z XLVI Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim

z dnia 27 lipca 2023 r.

                                                                                              
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad i powitanie zaproszonych gości.
                                                                                                                                  

XLVI  Sesja  Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim  rozpoczęła się o godzinie  920 w sali
konferencyjnej  w  Budynku  Kulturalno  –  Oświatowym w  Wielopolu  Skrzyńskim.  Obrady  sesji
otworzył i prowadził  Pan Sławomir Górski –  Przewodniczący Rady Gminy stwierdzając  quorum,
przy  którym  Rada  Gminy  może  obradować  i  podejmować  prawomocne  uchwały.  Zgodnie
z  załączoną  listą  obecności  w  sesji  uczestniczyli  wszyscy  radni.  Obrady  sesji  przed  jej
zakończeniem opuścili radni: Pan Piotr Zięba, Pan Krzysztof Majchrowicz i Pan Janusz Kipa. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Górski  powitał zaproszonych  gości
i radnych. W obradach wzięli udział:

―  Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pan Łukasz Dziok – Zastępca Wójta – Sekretarz Gminy Wielopole Skrzyńskie; 
―  Pani Gabriela Walczak – Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pani Maria Urzędowska – radca prawny Urzędu Gminy w Wielopolu Skrzyńskim;
―  dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pani Sławomira Marciniec – sołtys sołectwa Broniszów.
   

Następnie Pan Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o transmisji i utrwalaniu obrad
Sesji Rady Gminy za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, udostępnianiu nagrań z obrad
w Biuletynie  Informacji  Publicznej,  na  stronie  internetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  oraz
w Urzędzie  Gminy  oraz  wyrażeniu  zgody uczestników sesji  na  przetwarzanie  i  upublicznianie
swoich danych osobowych w myśl przepisów rozporządzenia o ochronie danych RODO. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad XLVI Sesji

Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad i powitanie zaproszonych gości.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:

1)  w  sprawie  sprzedaży  lokali  mieszkalnych  w  budynku  nr  304  położonym  na  działce

ewidencyjnej nr 3823/1 w Nawsiu, stanowiących własność Gminy Wielopole Skrzyńskie;

2)  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Województwu  Podkarpackiemu  na  realizację

zadania publicznego;
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3)  zmieniająca uchwałę Nr XXXVII.301.2022 Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia

29 listopada 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Samorządu Województwa

Podkarpackiego na realizację zadania publicznego; 

4)  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok

Nr XXXIX.314.2023 z dnia 19 stycznia 2023 r.;

5)  w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Wielopole Skrzyńskie;

6) w  sprawie  zaciągnięcia  i  zabezpieczenia  kredytu  długoterminowego  na  sfinansowanie

deficytu budżetu gminy i spłatę zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów;

7)  w sprawie  trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscy-

plinarnego w Wielopolu Skrzyńskim;

8)  w sprawie  zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach

na ławników;

9)  w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników;

10) w sprawie zamiany nieruchomości;

11) w sprawie zamiany nieruchomości;

12) w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej w Broniszowie.

4. Informacje  Wójta Gminy z realizacji zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy w okresie

międzysesyjnym.

5. Zapytania dotyczące informacji przedstawionych przez Wójta Gminy.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Wnioski (w tym wnioski Komisji Rady Gminy) i sprawy różne.

8. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.

9. Zamknięcie sesji.  

 
3.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał.

Pani Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska  poinformowała,  że  na  posiedzeniu  w  dniu  19  czerwca  2023  r.  Komisja  Rozwoju
Gminy,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  dokonała  analizy  złożonych  wniosków  o  zamianę
nieruchomości  położonych  w  Wielopolu  Skrzyńskim  oraz  w  Brzezinach,  a  także  w  sprawie
sprzedaży  w  drodze  bezprzetargowej  nieruchomości  położonej  w  Broniszowie.  Komisja
pozytywnie  zaopiniowała  niniejsze  wnioski,  tym samym podjęcie  przedmiotowych  uchwał  jest
zasadne.  Kolejno  na  posiedzeniu  w  dniu  24  lipca  bieżącego  roku,  komisja  dokonała  analizy
i  wypracowała  pozytywne  opinie  do  pozostałych  projektów  uchwał,  które  zawarte  zostały
w porządku obrad dzisiejszej sesji. 

1) Pani Gabriela Walczak – Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytała projekt
uchwały  w sprawie  sprzedaży  lokali  mieszkalnych w budynku nr  304 położonym na
działce  ewidencyjnej  nr  3823/1  w  Nawsiu,  stanowiących  własność  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie.

Do przedstawionego projektu uchwały głos zabrali:

Pani Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska pytała o wycenę czwartego mieszkania. 
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Pan  Łukasz  Dziok  –  Zastępca  Wójta  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odpowiedział,  że
wycena została przekazana Radzie  Gminy do materiałów elektronicznych  w dniu wczorajszym.
Poinformował,  że wycena jest  „ułomna”,  ponieważ rzeczoznawca  majątkowy  nie  mogła  złożyć
wizyty w tym lokalu i nie będzie mogła w dniu jutrzejszym ze względu na brak zgody najemcy.
Mówił, że wycena jest racjonalna, dobrze przygotowana, natomiast bez wizji lokalnej. Wizja została
przeprowadzona przez pana, który robił podział tych lokali. Z wykonanych zdjęć wynika, że lokal
jest utrzymany w dobrym stanie, ale fizycznie tego nie sprawdziliśmy, ponieważ rzeczoznawca nie
mogła wejść do lokalu.

Pan Zbigniew Gąsior – radny z Brzezin pytał czy mimo złożonej skargi, Rada Gminy może
podejmować uchwałę.

Pani  Maria  Urzędowska  –  radca  prawny  Urzędu  Gminy  w Wielopolu  Skrzyńskim po
uzyskanej informacji, że skarga została złożona w trybie skargowym, odpowiedziała że nie widzi
przeszkód prawnych do podjęcia przedstawionej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod głosowanie ww. projekt
uchwały. Uchwała została podjęta przy:

―  7 głosach – „za”
―  1 głosie – „przeciw”
―  7 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVI.360.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (7):
Zofia  Bieszczad,  Wiesław  Janowski,  Janusz  Kipa,  Krzysztof  Majchrowicz,  Beata

Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 
Głosy przeciw (1):
Tadeusz Opoń.
Głosy wstrzymujące się (7):
Zbigniew Gąsior, Sławomir Górski, Tadeusz Kopala, Janusz Misiora, Rafał Panocha, Piotr

Siuśko, Krzysztof Traciak.        

2)  Pan  Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu na realizację
zadania publicznego.

Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta przy:

―  14 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  1 głosie – „wstrzymującym się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
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Uchwała Nr XLVI.361.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (14):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Głosy wstrzymujące się (1):
Krzysztof Traciak.

3)  Pan  Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
zmieniającej uchwałę Nr XXXVII.301.2022 Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia
29  listopada  2022  r.  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Samorządu
Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego.

Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVI.362.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

         
4)  Przystąpiono  do  procedowania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok  Nr  XXXIX.314.2023  z  dnia
19 stycznia 2023 r.

Do projektu uchwały wniesiona została autopoprawka w zakresie zwiększenia dochodów
majątkowych budżetu gminy o kwotę 87.897,79 zł z tytułu dotacji na dofinansowanie zadania pn.
„Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Wielopole Skrzyńskie” oraz dochodów
bieżących z tytułu wpływów z podatku od nieruchomości od osób fizycznych w kwocie 18.000,00
zł z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu
Gminy Wielopole Skrzyńskie” w kwocie 105.897,79 zł.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniesioną
do projektu uchwały ww. autopoprawkę: 

―  14 głosów – „za”
―  0 głosów – „przeciw”
―  0 głosów – „wstrzymujących się” 
przy 14 radnych obecnych podczas głosowania.
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Niniejsza autopoprawka została przyjęta jednogłośnie.
Wyniki imienne:
Głosy za (14):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Maria Żywot.

Nieobecni (1):
Piotr Zięba.

Pan  Marek  Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odczytał  projekt  uchwały
w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok
Nr XXXIX.314.2023 z dnia 19 stycznia 2023 r. wraz z wprowadzonymi zmianami.
              
Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVI.363.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala, Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot.

5) Pani Gabriela Walczak  – Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  zmian  w  wieloletniej  prognozie  finansowej  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie.

Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVI.364.2023 w załączeniu.
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Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

6) Pani Gabriela Walczak  –  Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  i  zabezpieczenia  kredytu  długoterminowego  na
sfinansowanie  deficytu  budżetu  gminy  i  spłatę  zobowiązań  z  tytułu  zaciągniętych
kredytów.
 
Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta przy:

―  14 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  1 głosie – „wstrzymującym się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVI.365.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (14):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz Kopala, Krzysztof Majchrowicz, Janusz Misiora, Tadeusz Opoń, Rafał Panocha, Krzysztof
Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot.

Głosy wstrzymujące się (1):
Piotr Siuśko. 
                                                             
7) Pani Wiesława Mądro – Zastępca Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w  Wielopolu  Skrzyńskim  odczytała projekt  uchwały  w  sprawie  trybu  i  sposobu
powoływania  oraz  odwoływania  członków Zespołu  Interdyscyplinarnego w Wielopolu
Skrzyńskim.
 
Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.
           
Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod

głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:
―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVI.366.2023 w załączeniu.
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Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot.

8)  Pan  Tadeusz  Opoń  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  odczytał projekt  uchwały
w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach
na ławników.

Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVI.367.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

9)  Pan  Tadeusz  Opoń  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  odczytał projekt  uchwały
w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników.

Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta przy:

―  13 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  1 głosie – „wstrzymującym się” 
―  1 radny nie brał udziału w głosowaniu 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVI.368.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (13):
Zofia  Bieszczad,  Sławomir  Górski,  Wiesław  Janowski,  Tadeusz  Kopala,  Krzysztof

Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr  Siuśko,  Krzysztof  Traciak,
Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 
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Głosy wstrzymujące się (1):
Janusz Kipa.
Brak głosu (1):
Zbigniew Gąsior.

10) Pan Marek Tęczar  – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytał projekt uchwały
w sprawie zamiany nieruchomości.

Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVI.369.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

11) Pan Marek Tęczar  – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytał projekt uchwały
w sprawie zamiany nieruchomości.

Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVI.370.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 
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12) Pan Marek Tęczar  – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytał projekt uchwały
w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej w Broniszowie.

Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu do przedstawionego projektu uchwały.

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr XLVI.371.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę.    

4.  Informacje Wójta Gminy z realizacji zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy
w okresie międzysesyjnym.

Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie przedstawił informacje z realizacji
zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy w okresie międzysesyjnym:
—  Gmina  Wielopole  Skrzyńskie  otrzymała  dofinansowanie  w  wysokości  prawie  1,8  mln  zł

z Programu Sportowa Polska 2023 na realizację następujących inwestycji:
• budowę  boiska  przy  Szkole  Podstawowej  im.  Świętego Jana  Pawła  II  w  Gliniku  –

planowane jest wykonanie boiska wielofunkcyjnego o wymiarach zewnętrznych 23x44
m z nawierzchni z trawy naturalnej;

• budowę boiska przy Szkole Podstawowej im. prof. Karola Olszewskiego w Broniszowie
–   planuje  się  budowę  boiska  sportowego  o  wymiarach  34x52,5  m  z nawierzchni
trawiastej;

• budowę boiska przy Szkole Podstawowej Nr 1 im. ppłka Ludwika Marszałka „Zbroi”
w Brzezinach – zaplanowano budowę boiska wielofunkcyjnego o wymiarach 44x24 m
z nawierzchni bezpiecznej ze sztucznej trawy.

Szacowany  koszt  budowy  wszystkich  trzech  boisk  wraz  z  nadzorem inwestorskim wynosi
2,5 mln zł, w tym przyznane dofinansowanie prawie 1,8 mln zł. Realizacja zadania planowana
jest na lata 2024 (boiska przy szkole w Gliniku i w Broniszowie) i 2025 (boisko przy szkole
w Brzezinach).

—  Gmina Wielopole Skrzyńskie pozyskała z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków łącznie
1  mln  zł  z  przeznaczeniem  na  realizację  dwóch  inwestycji  z  zakresu  finansowania  prac
konserwatorskich  w  kościele  pw.  NMP  Wniebowziętej  w  Wielopolu  Skrzyńskim  oraz
w kościele pw. Św. Mikołaja w Brzezinach. Przyznane dofinansowanie stanowi 98% wartości
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inwestycji, natomiast 2% to udział własny gminy. Pozyskane środki zostaną przeznaczone na:
• kompleksowy remont zabytkowego instrumentu organowego w kościele parafialnym pw.

NMP Wniebowziętej  w Wielopolu  Skrzyńskim –  wartość  przyznanego  dofinansowania
500 tys. zł;

• wymiana  pokrycia  i  remont  więźby  dachowej  zabytkowych  budowli  towarzyszących
zespołowi kościoła parafialnego i kościoła parafialnego w Brzezinach etap I – dzwonnica
i dach zakrystii – wartość przyznanego dofinansowania 500 tys. zł.

W następnym naborze planowany do dofinansowania jest budynek starej szkoły w Brzezinach, 
celem przywrócenia jej funkcji oświatowej. 

—  Zatwierdzono  listy  zadań  powiatowych  i  gminnych  przewidzianych  do  dofinansowania  ze
środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, w ramach których zaplanowano „Remont drogi
gminnej  Brzeziny Rynek wraz  z  remontem obiektu mostowego w miejscowości  Brzeziny”.
W ramach  zadania  zaplanowano  kompleksowy  remont  drogi  Brzeziny  Rynek  na  długości
523 mb wraz z leżącym w ciągu drogi drewnianym mostem i przyległym do drogi chodnikiem
na długości 108 mb.  Szacowana wartość zadania  wynosi 505.942 zł. Dofinansowanie – 50%.
Zadanie będzie realizowane, jeżeli gmina wygospodaruje środki na wkład własny.

—  Pozytywnie rozpatrzono złożone przez Gminę Wielopole Skrzyńskie wnioski o dofinansowanie
zadań  w  ramach  „Programu  wyrównania  różnic  między  regionami  III”.  PFRON  przyznał
dofinansowanie  w  łącznej  wysokości  641.248,90  zł,  które  nasz  samorząd  przeznaczy  na
realizację następujących zadań:

• „Likwidacja  barier  architektonicznych  w  Szkole  Podstawowej  im.  Tadeusza  Marii
Kantora  w  Wielopolu  Skrzyńskim”  –  dostosowanie  sanitariatów etap  I  (obecnie
realizowany jest podjazd, wejście i winda) obejmujące  przebudowę pionu łazienek dla
dziewcząt  i  niepełnosprawnych  na  parterze  I  i  II  piętrze  (etap  I),  a  także  adaptację
pomieszczeń  technicznych  na  I  i  II  piętrze  budynku  na  sanitariaty  dla  nauczycieli.
Szacowana wartość  zadania  wynosi  238 tys. zł,  w tym środki  PFRON  w wysokości
131 tys. zł.

• „Remont  ogrodzenia i  podjazdu oraz zakup niezbędnego wyposażenia  dla  Warsztatu
Terapii Zajęciowej w Wielopolu Skrzyńskim”. W ramach zadania zaplanowano zakup
nowych profesjonalnych mebli i sprzętu kuchennego, w tym urządzenia do uzdatniania
wody dla potrzeb WTZ. Ponadto zaplanowano modernizację ogrodzenia, bramy i furtki
oraz podjazdu od południowo – wschodniej części ogrodu wypoczynkowo – terapeutycz-
nego,  a także montaż wentylacji mechanicznej w trzech pomieszczeniach pracowni oraz
zakup wyposażenia  sceny do pracowni  artystyczno –  muzycznej.  Planowana wartość
inwestycji wynosi 230 tys. zł, w tym środki  PFRON w wysokości 180 tys. zł.

• „Zakup  autobusu  dostosowanego  do  przewozu  osób  niepełnosprawnych  na  potrzeby
Warsztatu Terapii Zajęciowej w Wielopolu Skrzyńskim”. Zaplanowano zakup autobusu
o liczbie miejsc 19 + 1 miejsce dla kierowcy, w tym 2 miejsca dla osób poruszających się
na wózkach inwalidzkich.  Szacowana wartość zadania  wynosi ok. 420 tys. zł,  w  tym
środki PFRON w wysokości 330 tys. zł. 

—  Gmina Wielopole Skrzyńskie pozyskała dotację w wysokości 87.897,79 zł na usuwanie azbestu
i wyrobów zawierających azbest w ramach programu priorytetowego Narodowego Funduszu
Ochrony Środowiska i  Gospodarki  Wodnej.  Udział  własny gminy – 20%. Pan Wójt  złożył
podziękowanie WFOŚiGW oraz NFOŚiGW.
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—  Trwa  budowa chodnika  dla  pieszych  wzdłuż  drogi  wojewódzkiej  Tuszyma –  Ropczyce  –
Wiśniowa.  Na chwilę obecną prace prowadzone są w Broniszowie i Gliniku.  W Broniszowie
wzdłuż  drogi  wojewódzkiej  budowane  jest  801 m chodnika  dla  pieszych  –  na  odcinku  od
granicy z Gminą Ropczyce, który zakończy się na zjeździe na drogę gminną Broniszów Dół –
Lasek.  Aktualnie  na  połowie  odcinka  ułożono krawężniki  i  obrzeża,  a  także  przygotowano
konstrukcję pod nawierzchnię chodnika (kostkę brukową). Wykonawcą tej części zadania jest
Firma  Usługowo Handlowa Grzegorz  Ozga  z  Niedźwiady.  Wartość  zadania  chodnikowego
w Broniszowie  kosztuje 1.618.180,00 zł,  znacznie dofinansowanego z zewnątrz.  W Gliniku
wybudowane zostanie łącznie 703 m chodnika dla pieszych oraz trzy zatoki autobusowe.  Pan
Wójt przypomniał miejsca, gdzie te zatoki powstaną.  Budowę chodnika w Gliniku  realizuje
Firma Transportowo-Usługowa Jan Dziedzic z Bukowej. Wartość tej części inwestycji wynosi
1,1  mln  zł.  Planowany  termin  zakończenia  budowy  chodnika  w  miejscowości  Glinik
i Broniszów to wrzesień 2023 r. W kolejnym etapie prac wykonawcy przystąpią do budowy
chodnika w miejscowości Wielopole Skrzyńskie, gdzie powstanie łącznie 1362 mb – odcinek
685  m  od  cmentarza  do  skrzyżowania  z  drogą  w  kierunku  Postronia  zakończony  zatoką
autobusową oraz odcinek  677 mb od skrzyżowania z drogą w kierunku Nowej Wsi do lasu
Sikornik łącznie z oświetleniem. Łączna wartość zadania chodnikowego (odcinki w Wielopolu
Skrzyńskim, Gliniku i Broniszowie) wynosi 6,2 mln zł. Na realizację zadania gmina pozyskała
5  mln  zł ze  środków Rządowego Funduszu Polski  Ład  Program Inwestycji  Strategicznych
edycja  II,  dofinansowanie  zadania  przez  Samorząd  Województwa  Podkarpackiego  wynosi
1.060.000 zł,  udział  własny Gminy Wielopole  Skrzyńskie:  140 tys. zł.  Będzie  realizowany
również  odcinek  chodnika  w  Gliniku  –  od  skrzyżowania  w  stronę  Krzysztoniowej  Góry
i Zapola glinickiego w stronę Skórówki.

—  Prowadzone są prace związane z budową oświetlenia ulicznego przy drodze gminnej Brzeziny
Łęg poprzez wykonanie 13 sztuk nowych słupów parkowych wraz  z  oprawami LED 36W,
a także montażem 2 sztuk opraw LED o mocy 59W na istniejących słupach. Wartość zadania
wynosi 100 tys. zł.

—  Trwają  prace przy rozbudowie budynku Szkoły Podstawowej im. prof. Karola Olszewskiego
w Broniszowie  II  etap inwestycji.  Aktualnie  wykonano  montaż  sufitów podwieszanych  na
piętrze  budynku  oraz  na  sali  gimnastycznej.  Prowadzone  są  prace  malarskie  na  parterze
i pietrze budynku. Kolejnym etapem prac będą roboty związane m.in. z wykonaniem posadzek,
podłogi na sali gimnastycznej, sufitów podwieszanych na pozostałych kondygnacjach obiektu,
montaż windy oraz zakup wyposażenia sal. Dodatkowo trwa malowanie elewacji na frontowej
części budynku wejścia głównego szkoły. Prawie cały obiekt jest już wymalowany. Rozpoczęły
się prace przy sanitariatach w starej części budynku. Wykonawcą zadania jest Przedsiębiorstwo
Remontowo-Budowlane REMBUD Sp. z o.o. ze Strzyżowa,  które realizuje zadanie za kwotę
prawie 8 mln zł. Pozyskane środki z  Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji
Strategicznych  wynoszą 5.839.148  zł  i  Sportowej  Polski  –  2.038.496  zł.  Pan  Wójt  mówił
o staraniach o środki  na wyposażenie szkoły.  Wspomniał  ponadto o złożonym wniosku do
Polskiego Ładu – PGR na głęboką termomodernizację Szkoły Podstawowej w Nawsiu oraz
uzupełnienie i wymianę starego oświetlenia przy drodze powiatowej w Nawsiu.
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—  Zakończono prace związane z wykonaniem prac przygotowawczych do rozbudowy placu zabaw
w Wielopolu Skrzyńskim. Wartość zadania wynosi prawie 43 tys. zł.  Wykonawcą zadania jest
firma Kompleksowe Usługi Budowlane MAX-DOM Marcin Szkotnicki z Nawsia.

—  Trwają  prace  związane  z  likwidacją  barier  architektonicznych  w  Szkole  Podstawowej  im.
Tadeusza Marii Kantora w Wielopolu Skrzyńskim.  W ramach działania realizowane są  dwie
części:

• montaż szybu windowego za kwotę 217 tys. zł – wykonuje firma:  Lift – Projekt Rafalik
Sp. K.;

• przebudowa  podjazdu  dostosowanego  dla  potrzeb  osób  niepełnosprawnych  za  kwotę
69.990  zł  –  wykonuje  firma:  Kompleksowe  Usługi  Budowlane  MAX-DOM  Marcin
Szkotnicki z Nawsia.

—  Dobiegają końca prace związane z dostawą, montażem i uruchomieniem instalacji fotowoltaicz-
nej  o  mocy  24  kW dla  potrzeb  budynku  Warsztatu  Terapii  Zajęciowej  w  Wielopolu
Skrzyńskim. Wykonawcą zadania jest firma FOT – ON Sp. z o.o., która zaoferowała realizację
zadania za kwotę 106.616,40 zł.

—  Dnia  12 lipca 2023 r. rozstrzygnięto przetarg  na zakup wyposażenia pracowni artystyczno –
muzycznej Warsztatu Terapii Zajęciowej w Wielopolu Skrzyńskim, tj. pieca do ceramiki wraz
z niezbędnym wyposażeniem. Wybrano ofertę firmy TORO Sp. z o.o.  z miejscowości Breń –
Lisia Góra, która zaoferowała realizację zamówienia za kwotę 65.792,70 zł.

—  Rozstrzygnięto postępowanie, którego przedmiotem jest opracowanie dokumentacji projektowej
dla budowy sieci wodociągowej w miejscowości Wielopole Skrzyńskie w kierunku przysiółka
Postronie na odcinku ok. 2 km. Koszt opracowania dokumentacji  – 69.500 zł.  Wykonawcą
dokumentacji jest Biuro Usług Inżynieryjno – Projektowych Jacek Ziembicki.

—  Rozstrzygnięto postępowanie, którego przedmiotem jest opracowanie dokumentacji projektowej
dla budowy sieci wodociągowej w miejscowości Nawsie etap II. Koszt opracowania dokumen-
tacji  –  75.000 zł.  Wykonawcą dokumentacji  jest  Biuro Usług Inżynieryjno – Projektowych
Jacek Ziembicki.

—  Ogłoszono przetarg na zadanie pn. „Doposażenie strefy aktywności w miejscowości Wielopole
Skrzyńskie poprzez zakup i montaż urządzeń zabawowych oraz uporządkowanie otaczającej
zieleni”. Przedmiotem zamówienia jest:

• dostawa  wraz  z  montażem zjeżdżalni  terenowej  oraz  dwóch  zestawów  zabawowych
(tj.  minilinarium i zestawu zabawowego z zjeżdżalniami,  systemem drabinek, ścianką
wspinaczkową itp.);

• wykonanie nawierzchni bezpiecznej (z tzw. mat przerostowych);
• uporządkowanie i zagospodarowanie terenu w formie nasadzeń z roślin wieloletnich (na

dolnej skarpie placu zabaw).
Termin  otwarcia  ofert  wyznaczono  na  16  sierpnia  2023  r.  Na realizację  przedsięwzięcia
uzyskaliśmy dofinansowanie z PROW kwocie 140.876 zł.

—  W dniu  26 lipca 2023 r. nastąpiło otwarcie przetargu  pn. „Usługa cateringowa – zbiorowego
żywienia  uczniów  szkół  podstawowych  w  Gminie  Wielopole  Skrzyńskie”  w  okresie  od
1 września 2023 do 30 czerwca 2024 r. W wyniku przeprowadzonego postępowania najkorzyst-
niejszą ofertę przedstawiła Firma  B2 Sp. z o.o. z Dobrzechowa, która zaoferowała realizację
zamówienia za kwotę 260.400 zł. Cena jednego posiłku wynosi 8,75 zł brutto. Przetarg został
unieważniony i ogłoszony ponownie.
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—  W dniach od 7 do 9 lipca 2023 r. świętowaliśmy Dni Wielopola Skrzyńskiego. Jak co roku dla
uczestników  wydarzenia  przygotowano  szereg  różnych  imprez  towarzyszących  obchodom.
Pierwszy dzień wydarzenia rozpoczął się w budynku Kantorówki, gdzie zaprezentowany został
wernisaż malarstwa Pana Kazimierza Cebuli. Na zakończenie dnia w ramach cyklu „koncerty
na balkonie” wystąpiły trzy  chóry:  Męski  Chór Rolników z  Wielopola Skrzyńskiego,  Chór
Mieszany  Opoka  z  Glinika,  Chór  Mieszany  Seniores  z  Nawsia.  Przez  kolejne  dwa  dni
wydarzenia odbywały się na stadionie GOKiW w Wielopolu Skrzyńskim, gdzie zgromadzona
publiczność uczestniczyła w różnego rodzaju atrakcjach przygotowanych przez organizatorów,
m.in.: animacje dla dzieci, wystawa eksponatów z Podkarpackiego Centrum Nauki w Jasionce,
prezentacja  zabytkowych  samochodów,  a  także  koncerty  i  występy zaproszonych zespołów
muzycznych. Dodatkowymi atrakcjami była strefa gastronomiczna  przygotowana przez  Koła
Gospodyń Wiejskich i food trucki,  a także stoiska ze słodkościami i  zabawkami dla dzieci.
W opinii  Pana  Wójta  Dni  Wielopola  Skrzyńskiego  były  bardzo  udane,  zorganizowane  na
najwyższym  poziomie.  Pan  Wójt  podziękował  pani  dyrektor  GOKiW  za  przygotowanie
i przeprowadzenie wydarzenia.

—  W dniu  18  lipca  2023  r.  w  sali  Gminnego  Ośrodka  Kultury  i  Wypoczynku  w  Wielopolu
Skrzyńskim odbyła się uroczystość Złotych Godów – jubileusz 50-lecia pożycia małżeńskiego
par małżeńskich z terenu Gminy Wielopole Skrzyńskie. Podczas uroczystości, wręczone zostały
Medale  za  Długoletnie  Pożycie  Małżeńskie,  przyznane  przez  Prezydenta  RP,  w  dowód
społecznego uznania dla trwałości małżeństw. Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie dokonał aktu
dekoracji nadanymi medalami wraz z Przewodniczącym Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim
oraz Kierownikiem Urzędu  Stanu  Cywilnego.  Na  ręce  czcigodnych  jubilatów  przekazano
okolicznościowe dyplomy, upominki i kwiaty.  Na tą wyjątkową uroczystość przybyło 12 par
małżeńskich.  Niestety,  nie wszystkie odznaczone przez Prezydenta pary mogły uczestniczyć
w  tegorocznym  spotkaniu.  Stan  zdrowia,  bądź  inne  powody  nie  pozwoliły  wszystkim  na
przybycie.  Oprawę artystyczną zapewniły utalentowane dzieci  i młodzież z Zespołów Pieśni
i  Tańca:  „Mini  Wielopolanie”  i  „Mali  Wielopole”.  Pan  Wójt  podziękował za  pomoc
w  przygotowaniu  uroczystości  pracownikom  Gminnego  Ośrodka  Kultury  i  Wypoczynku
w Wielopolu  Skrzyńskim oraz  za  piękną dekorację  wykonaną  przez  uczestników pracowni
florystycznej pod opieką instruktora Warsztatów Terapii Zajęciowej w Wielopolu Skrzyńskim.
Wszystkim parom, które zostały odznaczone, Pan Wójt serdecznie pogratulował i życzył dużo
zdrowia i wielu wspólnych lat razem.

Pan Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę.
                                                                                      

5.  Zapytania dotyczące informacji przedstawionych przez Wójta Gminy.

Pan Janusz Misiora – radny, sołtys sołectwa Wielopole Skrzyńskie pytał kto podjął decyzję
o podaniu organów do renowacji, które były nie tak dawno konserwowane za 80 tys. zł i czy były
konsultacje w tym temacie. Zaznaczył, że nie jest przeciwny renowacji organów, ale pilniejsza jest
konserwacja zniszczonego ołtarza głównego.

Odpowiedzi udzielił Pan Marek Teczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie. Odpowiedź
poprzedzona była wypowiedzią Pana Zastępcy Wójta. Pan Wójt poinformował o dofinansowaniach,
jakie  udało  się  pozyskać  z  Ministerstwa  Kultury  i  Dziedzictwa  Narodowego  na  renowację
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i odbudowę ołtarza głównego w kościele w Wielopolu Skrzyńskim w wysokości 172 tys. zł oraz na
renowację i odbudowę ołtarza Św. Anny w bocznej kaplicy w kwocie 64 tys. zł,  od Marszałka
Województwa Podkarpackiego na te same działania – 20 tys. zł. Łączna suma tych kwot to 294 tys.
zł. To jest za mało na konserwację, renowację i odbudowę ołtarza głównego i ołtarza Św. Anny.
Sam ołtarz  główny będzie  kosztował  ok.  500  tys.  zł.  Pan  Wójt  mówił  o  planach  na  następne
wnioski, celem pozyskania tych środków. Mówił również o planach rozpoczęcia I etapu tych prac.
Przekazał  ponadto,  że  w  najbliższym  czasie  rozpoczną  się  prace  związane  z  rekonstrukcją
i odbudową ołtarza Św. Anny za 160 tys. zł. Zaznaczył również o konieczności renowacji dwóch
bocznych ołtarzy, ambonie i osuszeniu kościoła. Odpowiadając na pytanie podkreślił, że ze względu
na pozyskane środki na powyższe działania, ksiądz proboszcz złożył wniosek o środki na renowację
organów, które wcześniej były już remontowane, ale to nic nie dało. 

Radny, sołtys Pan Janusz Misiora wyraził zadowolenie z konserwacji ołtarza głównego.
Mówił o marzeniach o koncertach organowych.  

6. Interpelacje i zapytania radnych.

Brak pisemnych interpelacji i zapytań radnych na sesji i w okresie międzysesyjnym.

7. Wnioski (w tym wnioski Komisji Rady Gminy) i sprawy różne.

Pan Tadeusz Opoń – Wiceprzewodniczący Rady Gminy pytał o drogę na Rządkowskiego,
która  w jednym miejscu  całkowicie  się  zapadła  i  wymaga remontu.  Następnie  zgłosił  obcięcie
i wywiezienie gałęzi na Stachorówce. Zwrócił również uwagę na obcięte gałęzie na Rzegocinie
i wrzucone do rowu. Kolejno proponował rozpoczęcie rozmów z rodzicami, mieszkańcami na temat
szkoły w Berdechowie, jeżeli jest zamiar jej likwidacji,  a nie odkładanie tego tematu do lutego
przyszłego roku.

Pan Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy Wielopole  Skrzyńskie  odpowiedział,  że  w budżecie
gminy na ten rok nie ma zapisanej do przebudowy drogi na Rządkowskiego. Poinformował, że do
16 sierpnia jest ogłoszony nabór wniosków do Polskiego Ładu i będzie zgłoszona ta droga wraz
z drogami pionowymi do tej drogi, a także inne drogi. Najwięcej dróg będzie wskazane z Wielopola
Skrzyńskiego i z Glinika. Pan Wójt zaznaczył, że chciałby środki z Polskiego Ładu rozdysponować
na drogi  krótkie,  dojazdowe do mieszkańców.  W sprawie  wycinki  gałęzi,  Pan Wójt  odesłał  do
pracownika  ds.  bieżącego  utrzymania  dróg.  W  temacie  szkoły  w  Berdechowie  mówił,  że
bezzasadnym jest  utrzymywanie  szkoły,  w której  jest  24 dzieci  w ośmiu klasach bez  oddziału
przedszkolnego. Zdaniem Pana Wójta zasadnym jest połączenie szkoły w Berdechowie do szkoły
Nr  1  w Brzezinach,  która  ma  dużo  lepsze  warunki,  ma  salę  gimnastyczną,  zapewniony  byłby
dowóz. Dlatego też brakuje środków na wkłady własne do inwestycji. Zwrócił również uwagę na
niepokojące wyniki egzaminów klasy VIII w Szkole Podstawowej w Berdechowie. Wspomniał, ze
mówi się, że w małych szkołach osiąga się lepsze wyniki,  a sytuacja w szkole w Berdechowie
pokazuje całkiem odwrotnie. Nie ma odpowiedniej konkurencji, dzieci nie nawiązują kontaktów, bo
jest ich za mało. Połączenie tych dwóch szkół nie spowoduje ani w jednym roczniku utworzenia
dwóch oddziałów, w każdym roczniku będzie tylko jeden oddział. Najlepszym rokiem do likwidacji
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był rok obecny, bo dużo nauczycieli aktualnie idzie na emeryturę i byłaby szansa zagospodarowania
wszystkich  nauczycieli,  którzy  uczą  w  szkole  w  Berdechowie.  Pan  Wójt  wspomniał  ponadto
o  planach  pozyskania  środków  na  remont  budynku  byłej  szkoły  w  Brzezinach,  celem
przygotowania go do funkcji edukacyjnej. Pan Wójt skierował słowa do Pana Przewodniczącego
Komisji Oświaty, aby rozpoczął działania w temacie likwidacji szkoły w Berdechowie – rozmawiać
z mieszkańcami, przekonywać, argumentować. Podkreślił, że dopóki nie będzie woli Rady Gminy
czy Rady Rodziców, Pan Wójt nie będzie podejmował więcej prób likwidacji szkoły, że względu na
to, że Rada Gminy po raz drugi odmówiła tego działania.   

Pan Zbigniew Gąsior – radny z Brzezin pytał o przebudowę dróg głównych przelotowych,
których  dużo  jest  zwłaszcza  na  terenie  Brzezin.  Argumentował  tym,  że  starsi  ludzie  zostają,
a młodzi wyjeżdżają, pytał jak ma się rozwijać miejscowość czy gmina. Proponował także budowę
dróg betonowych, które są dużo tańsze, niczym nie ustępują asfaltowym i dają spore oszczędności.
Proponował zapytać w innych gminach, zapoznać się z tą technologią i spróbować w naszej gminie,
chociażby na próbę krótki odcinek drogi.    

Pan Wójt odpowiedział, że nie ma żadnego zamiaru zaniechać działań w zakresie dróg na
terenie  Gminy Wielopole  Skrzyńskie.  Mówił  o  realizowanych drogach w ubiegłym i  bieżącym
roku, zobowiązaniu Rady Gminy do opracowania dokumentacji na drogi przelotowe. Apelował do
radnego  Zbigniewa  Gąsiora  i  Przewodniczącej  Komisji  Rozwoju  o  uszanowanie  innych
miejscowości  i  pozwolenie  budowy dróg w innych  miejscowościach,  szczególnie  w Wielopolu
Skrzyńskim, gdzie w samym centrum drogi są niewyasfaltowane. Pan Wójt mówił, że nie widzi
takich miejsc, żeby ludzie w naszej gminie nie mieli dojazdu, za wyjątkiem pojedynczych miejsc
w Brzezinach, gdzie jest np. stromy podjazd. Zaznaczył, że będziemy robić drogi tam gdzie jest
szansa, że ludzie będą mieszkać, gdzie powstają nowe domy, gdzie jest łatwość podłączenia do
wodociągu, gazyfikacji, innych mediów. Przypomniał też, że Pan Zbigniew Gąsior twierdził, że te
drogi ważne są niepotrzebne, bo one nie prowadzą do domów. Zapewnił, że drogi będą budowane,
ale  nie  wszystkie  naraz,  rozwój  poszczególnych  miejscowości  prowadzony  będzie  w  sposób
zrównoważony. W temacie budowy dróg betonowych, Pan Wójt zadeklarował,  że zorientuje się
w temacie.  Mówił,  że  dużo  takich  dróg  buduje  Gmina  Żurawica,  ale  w  ten  sposób,  że  drogę
betonową po jakimś czasie pokrywają asfaltem. 

Radny  Pan  Zbigniew  Gąsior  sprostował  słowa  Pana  Wójta.  Zaprzeczył  temu,  że
kiedykolwiek powiedział,  że któraś droga jest nieważna – wszystkie drogi są ważne albo mniej
ważne i nigdy nie był przeciwny żadnej drodze. Jako radny jest zobowiązany do reprezentowania
mieszkańców Brzezin  i  dopominania  się  o  drogi,  tam gdzie  jest  kilka  gospodarstw  czy  droga
przelotowa,  tak  jak  w  północno  zachodniej  części  Brzezin.  Przypomniał,  że  w  swoim  okręgu
wyborczym w poprzedniej kadencji była zrobiona droga na Baj, później krótkie odcinki z funduszu
sołeckiego i temat ten się skończył. Zwrócił również uwagę na drogi o dużym spadku, gdzie sypie
się  kamień,  który  nie  zdaje  egzaminu,  dlatego  takie  krótkie  odcinki  byłyby  też  wskazane  do
przebudowy z oszczędnością dla budżetu gminy.
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Pani Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska zawiadomiła o posiedzeniu komisji w dniu 31 lipca 2023 r. o godz. 1400 w sprawie
analizy dróg, które mają być złożone do środków Polskiego Ładu i zmodernizowanie mapy dróg
gminnych.

Pan Janusz Misiora – radny, sołtys sołectwa Wielopole Skrzyńskie prosił o wsparcie ze
strony Pana Wójta o kamień na drogę Sośnice w kierunku chorej i niewidomej mieszkanki. Pytał
o starania o dentystę na NFZ, połączenie drogi koło weterynarii w górę z Działem Nawsieńskim
i przebudowę Domu Kultury w Wielopolu Skrzyńskim.

Pan  Wójt  odpowiedział,  że  po  przyjęciu  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego jest możliwa rozbudowa Domu Kultury i na to będziemy szukać środków. Poparł
połączenie drogi koło weterynarii z Działem Nawsieńskim, jednak wszystkich dróg od razu nie
zrobimy.  W  temacie  pozyskania  dentysty  na  NFZ,  Pan  Wójt  mówił,  że  podejmie  ponownie
działania. Wskazał, że na NFZ jest dentysta w Brzezinach i w Wielopolu Skrzyńskim dla dzieci.
Proponował zaprosić na sesję szefa Ośrodka Zdrowia Piomar. Pan Wójt mówił o braku lekarzy
specjalistów na NFZ w Piomarze.  

Pan  Janusz  Kipa  –  radny  z  Glinika  za  pośrednictwem  transmisji  skierował  swoje
spostrzeżenia i uwagi do osoby, która zwróciła się do niego, negując wszystko co się w gminie
dzieje. Wywnioskował, że jest to osoba o odmiennych poglądach niż on sam, osoba bardzo dobrze
zorientowana o radnych, sfrustrowana i zdesperowana tym co się w gminie dzieje. Zwrócił uwagę
na pewne powiązanie z sołtysem z Wielopola Skrzyńskiego, ponieważ osoba ta też zadała pytanie
o dentystę. W związku z tym, że nie ma komu odpowiedzieć zwrócił się z apelem do tej osoby, aby
nie rozpisywała się po zakładach pracy, gminach tylko przyszła na sesję albo „zahaczyła” gdzieś
radnego  na  chodniku,  zapytała  pytanie.  Radni  są  od  tego,  aby  udzielać  odpowiedzi,  osobiście
przyjmie pochwałę, jak również i naganę. 

Pan  Łukasz  Dziok  –  Zastępca  Wójta  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  prosił  Pana
Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,  jeżeli  jest  taka  wola,  o  pogłębioną  refleksję  tematu
zorganizowania  edukacji  w  Brzezinach.  Sugerował,  aby  po  wakacjach  wybrać  się  do  szkoły
w  Berdechowie  i  w  Brzezinach  i  zobaczyć  rzeczywistą  liczbę  uczniów  obu  szkół.  Mówił,  że
decyzja o likwidacji szkoły w Berdechowie byłaby słuszna dla budżetu gminy i dla dobra dzieci.
Jednak  podkreślił,  że  musi  być  to  wola  Rady  Gminy.  Od  strony  prawnej  mówił,  że  uchwała
o  likwidacji  szkoły  może  być  podjęta  już  w  tym  roku,  nie  musi  być  podejmowana  w  lutym
przyszłego roku. Proponował przemyśleć temat od strony finansowej i jak to będzie skutkowało na
kolejne lata budżetowe. 

Pan  Sławomir  Górski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  skierował  petycję  w  zakresie
sprzeciwu  budowy  masztu  telefonii  komórkowej  PLAY przewidzianej  do  realizacji  na  działce
nr 3117 położonej w miejscowości Brzeziny pod obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, celem
przeanalizowania tego tematu. 
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Pan Wójt skierował apel do Rady Gminy o nienegowanie i niekrytykowanie wspólnych
decyzji i inwestycji. Odniósł się również do uwag wielu radnych na temat wysokiego zadłużenia
gminy. Mówił, że nieprawdą jest, że kredyt będą spłacać dzieci i wnuki, bo spłata rozpisana jest na
19 lat  –  do 2042 r.  Obecnie jest  23,5 mln zł  kredytu,  bez którego nie  byłoby prawie żadnych
inwestycji i bylibyśmy nie w ogonie tylko ostatnią gminą na Podkarpaciu, która by nie miała wielu
inwestycji, którymi możemy się szczycić. W momencie objęcia przez Wójta urzędu kredyt był w
wysokości 8,5 mln zł.  Mówił, że obecny kredyt nie jest duży, bo przy 15 mln zł zaciągniętego
kredytu  ponad  100  mln  zł  zostało  przeznaczone  na  inwestycje  na  terenie  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie w ciągu dziewięciu lat, a w tym roku ponad 30 mln zł. Ponadto Pan Wójt odniósł się do
pytań z komisji na temat wysokości czynszów za lokale mieszalne. Pan Wójt przedstawił wysokości
czynszów  ośmiu  mieszkań.  W zależności  od  wielkości  kształtują  się  one  od  273  do  427  zł.
Poinformował, że w tym roku czynsze znacznie podniesie, w oparciu o obwieszczenie Wojewody
Podkarpackiego, które ukazało się w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego. Podał
wzrost czynszu z kwoty 379 zł do 667 zł.  Wzrost czynszu też zachęci te osoby, które nie chcą
kupować mieszkań w Nawsiu do ich zakupu, bo lepiej spłacać kredyt i zostać właścicielem tejże
nieruchomości niż płacić czynsz. 

8. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  przyjęcie
protokołu z  obrad  XLV  Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia  29 czerwca  2023 r.
Niniejszy protokół został przyjęty jednogłośnie przy:

―  12 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się”
przy 12 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (12):
Zofia Bieszczad, Zbigniew Gąsior, Sławomir Górski, Wiesław Janowski, Tadeusz Kopala,

Janusz Misiora, Tadeusz Opoń, Rafał Panocha, Piotr Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska,,
Maria Żywot. 

Nieobecni (3):                                                                                                                        
Janusz Kipa, Krzysztof Majchrowicz, Piotr Zięba.

9. Zamknięcie sesji.

Pan  Sławomir Górski  –  Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział
w sesji i  dokonał zamknięcia XLVI Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim. Sesja trwała do
godz. 1350.

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji zapisane na płycie DVD oraz
udostępnione  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  i  na  stronie  internetowej  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie pod adresem: https://www.youtube.com/watch?v=UG0i6ST7VOM

Protokołowała:                                                           Przewodniczący Rady Gminy

mgr Beata Ozga                                                                 mgr Sławomir Górski
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